
استقلال – تراکتور در جام حذفی

به امید دبل دوباره سجاد
مرحلــه  بــازی  اولیــن  در  امــروز  اســتقلالی ها 
حذفــی در مرحله یک شــانزدهم نهایــی باید به 
مصــاف تراکتــوری برونــد کــه هفته گذشــته در 
لیــگ مقابــل ایــن تیم شکســت خورده اســت. 
اســتقلالی ها خــوب می دانند که باخــت دوباره 
مقابــل ایــن تیــم عــلاوه بــر اینکــه یــک جــام را 
از ســاپینتو خواهــد گرفــت بلکــه آینــده او در 
اســتقلال را نیز تحت الشــعاع قــرار خواهد داد.

ایــن دو تیــم تاکنــون دو بــار ســابقه رویارویــی 
بــا هــم در رقابت هــای جــام حذفــی را دارنــد 
کــه اولیــن بــار در ســال 94 اســتقلال در تبریــز 
مقابــل تراکتــور قــرار گرفــت کــه آن بــازی بــا 
درخشــش ســجاد شــهباززاده و دو گلــی کــه 
وارد دروازه حریــف کــرد آبی پوشــان بــه فینــال 
رقابت هــای حذفــی آن دوره رســیدند. ســتاره 

آن بــازی امــا ایــن روزهــا حــال و روز خوشــی در 
اســتقلال نــدارد و بایــد ببینیــم ســاپینتو برای 
مــرور خاطــرات خوبــش مقابــل تراکتــور به او 
بــازی خواهــد داد یا خیــر. اما دومیــن تقابل 
دو تیــم در تاریــخ ایــن رقابت هــا مربــوط بــه 
فینــال جــام حذفــی در ســال 99 می شــود. 
اســتقلالی ها کــه با هدایت فرهــاد مجیدی 
بــه فینال رســیده بودنــد در مقابــل تراکتور 
ســاکت الهامــی قــرار گرفتنــد. در آن بــازی 
موتــور اســتقلالی ها کمــی دیــر روشــن شــد 
و بعــد از اینکــه ســه گل از حریــف دریافــت 

کردند گل هــای مهدی قایدی و امیر ارســلان 
مطهــری نتوانســت مانــع شکســت ایــن تیم 
در فینــال شــود و در نهایــت تبریزی ها جام را 

بــالای ســر بردنــد.

برکناری سرمربی پول 
می خواهد

بیانی: ساپینتو 
بازیکنان را خوب 

بشناسد
پیشکســوت  نــی،  بیا هین  شــا
اســتقلال دربــاره وضعیــت ایــن 
تیــم می گویــد: » باید بپذیریــم 
عملکــرد  ســتقلال  ا بی  سرمر
نســته  ا نتو و  شــته  ندا بــی  خو
انتظــارات را بــرآورده کنــد. بــا 
نتیجــه ضعیفــی هم که ســاپینتو 
برابــر تراکتــور گرفــت برکنــاری او 
بیشــتر شــنیده شــد. البتــه بایــد 
ببینیــم حتــی اگــر ســاپینتو هــم 
ر می شــد چه کســی بــه  برکنا

جایــش می آمــد. 
آیــا باشــگاه توانایــی پرداخــت 
مطالبات این ســرمربی را داشت 
یا دوباره او هم به جمع شــاکیان 
اســتقلال اضافه می شد؟ درعین 
حــال ســاپینتو بعــد از گذشــت 
چندین ماه که در استقلال است 
هنــوز نتوانســته بازیکنانش را به 
خوبی بشناسد و این یک مشکل 
بــزرگ بــرای اســتقلال اســت.« 
بیانــی معتقــد اســت کــه بایــد 
حمایــت حداکثــری از ســاپینتو 
انجام شود: »ابتدا باید مسئولان 
باشگاه از سرمربی حمایت کرده 
ز بازیکنان شــان بخواهنــد  و ا
بــا  عملکــرد بهتــری داشــته و 
تمام تــوان بــازی کننــد. ســاپینتو 
بایــد ترکیــب خوبــی را بــه زمیــن 
بفرســتد. او هنــوز بازیکنانــش 
را نمی شناســد و ایــن یــک ایــراد 
بزرگ اســت کــه به ســاپینتو وارد 
می شود. در این روزهای حساس 
و بــازی ســختی کــه اســتقلال 
روز پنجشــنبه مقابــل تراکتــور 
بــا  دارد وحــدت و همدلــی و 
تمام تــوان بــازی کــردن می تواند 
ل  ســتقلا ا فقیــت  مو مــن   ضا

باشد.«

عباس زاده مقابل 
استقلال غایب است

محمــد عبــاس زاده، مهاجــم تیــم 
تراکتــور کــه در جــدول گلزنــان 
ن  گلــز یــن  بهتر تــر  بر لیــگ 
یــن تیــم محســوب می شــود  ا
 مقابــل اســتقلال بــازی نخواهــد 

کرد.
عبــاس زاده در بــازی هفتــه پیــش 
گرچــه دروازه اســتقلال را باز نکرد 
امــا عملکــرد مطلوبــی داشــت و 
خــط دفــاع اســتقلال را آزار داد و 
روی گل هایــی کــه قنبــری بــه ثمر 
رســاند، اثرگــذار بــود. بــا توجــه به 
غیبــت ایــن بازیکن دربــازی امروز 
پیش بینــی می شــود اســتقلال در 
خط دفاع با رنج کمتری در قیاس 
بــا بــازی قبل مواجه شــود و بتواند 
بــا آرامش بیشــتری در خــط دفاع 

بــازی کند.

طعنه هواداران استقلال

همان بهتر که 
ساکت نیامد

بی  ســرمر  ، مــی لها ا کت  ســا
کنونــی باشــگاه هــوادار تهــران 
در مصاحبــه ای اعــلام کــرده کــه 
مســعود ســلطانی فر، وزیر ورزش 
ســابق مانع حضور او در استقلال 

شــده اســت. 
الهامــی بــا گلایــه ایــن جمــلات را 
بــه زبــان آورده، غافــل از اینکــه 
هــواداران اســتقلال بــه شــدت از 
نیامدن او به باشگاه محبوب شان 
اســتقبال کــرده و حتــی حــذف 
ی  ینه هــا گز فهرســت  ز  ا و  ا
ز معــدود  ا ســتقلال را یکــی  ا
 تصمیم های مطلوب ســلطانی فر 

می دانند. 
بــه نظــر می رســد ســاکت الهامــی 
هیــچ جایگاهی در میان هواداران 
اســتقلال ندارنــد و آنهــا حتــی در 
بدتریــن شــرایط ممکــن دوســت 
ندارنــد کســی مثــل او ســکان 
هدایــت اســتقلال را بــه دســت 

بگیــرد.

سیدحسین حسینی

فرصت بازگشت

جــام حذفــی ایــن حســن را بــرای دروازه بان هــا دارد که اگر بــازی به ضربات 
پنالتی کشیده شود با مهار پنالتی ها تیم خود را به مرحله بعد سوق دهند. 
حســینی در جــام حذفــی بارهــا ایــن کار را انجــام داده و در شــرایطی کــه 
ایــن روزهــا زیــر فشــار اســت اگــر بــازی بــه پنالتــی کشــیده شــود و او در 
 مهــار ضربــات موفــق باشــد بــار دیگــر بــه موقعیــت بــا ثبــات گذشــته بــاز 

خواهد گشت.

مهدی پاشازاده

راهی جز پیروزی نیست

مهدی پاشــازاده، پیشکســوت استقلال اعتقاد دارد که برای تیم محبوبش 
راهــی جــز پیــروزی مقابل تراکتــور باقی نمانــده و آبی ها در بــازی امروز باید 

بــا برتری از میدان خارج شــوند. 
پاشــازاده اســتقلال را تیــم پرمهــره ای می دانــد و معتقــد اســت نتایــج 
 اخیــر ناشــی از ناهماهنگــی تاکتیکــی بــوده و ربطــی بــه توانایــی بازیکنــان 

ندارد.

علی فتح الله زاده

برکناری کلید خورد؟

یکــی از ســؤالات هــواداران اســتقلال بعــد از بیانیــه صریــح ســازمان 
خصوصی ســازی مبنی بر ضعیف بودن هیأت مدیره و نداشــتن اشــراف به 
مســائل مالــی، ایــن اســت که سرنوشــت مدیران باشگاه شــان چــه خواهد 
شــد؟ با توجه به اینکه مردم برای خرید ســهام این باشــگاه اقدام کرده اند 
ظاهراً ســازمان خصوصی ســازی می خواهد برای جلب رضایت مردم افراد 

باتجربــه ای را بــر مســند کار قــرار دهد.
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ارتباطات باید اصلاح شود

ورمزیار: استقلال پول برکناری 
ساپینتو را دارد؟

صادق ورمزیار، پیشکسـوت اسـتقلال درباره 
تقابـل ایـن تیـم بـا تراکتـور می گویـد: »آبی هـا 
نمایـش خوبـی مقابـل تراکتـور نداشـتند و 
ایـن باعـث شـد تـا صـدای علاقه منـدان بـه 
اسـتقلال هـم در بیایـد. چندیـن بازیکن افت 
شـدیدی داشـتند. مهدی قایدی، نیک نفس 
و بعضی هـای دیگـر دچـار افـت هسـتند و 
برخی هـا هـم بـه خاطـر مصدومیت هـای پـی 
در پی در تمرینات حضور ندارند. در مجموع 
مشکلات استقلال دست به دست هم داده 
و این تیم شرایط خوبی ندارد. اگر چه فاصله 
زیـادی بیـن تیـم اول تـا پنجـم وجـود نـدارد اما 
اگـر اسـتقلال در دیدارهـای دور برگشـت هـم 
بخواهـد بـه راحتـی امتیـاز از دسـت بدهـد 

دچـار بحـران بیشـتری خواهـد شـد.« ورمزیار 
برکناری ساپینتو را مقرون به صرفه نمی داند: 
»تصـور کنیـد کـه سـاپینتو را اخـراج کردیـد 
قـرار اسـت چـه کسـی جایگزیـن او شـود؟ آیـا 
باشـگاه می تواند مطالبات او را پرداخت کند 
یـا اینکـه توانایـی آوردن مربـی بهتـری نسـبت 
به سـاپینتو خواهد داشـت. به طور حتم باید 
از گزینه های داخلی استفاده شود و این کار را 
سـخت تر خواهد کرد. به اعتقاد من برکناری 
سـاپینتو بـه صـلاح نیسـت و بایـد باشـگاه 
تلاش کند تا ارتباط بین بازیکنان و کادر فنی 
بهتـر شـود. ترکیـب اسـتقلال مقابـل حریفان 
منطقی تر باشـد تا آبی پوشـان بتوانند در دور 

برگشـت نتایـج قابـل قبولـی کسـب کننـد.«

 zخبر ومصاحبه

آیــا اســتقلال برنــده بــازی امــروز خواهد 
بــود؟ ســاپینتو بــرای ایــن ســؤال جوابی 
دارد: »بعد از بازی با تراکتور در لیگ برتر 
تمام بازی را نگاه کردیم؛ البته بعد از هر 
بازی این کار را انجام می دهیم اما بعد از 
بازی با تراکتور تمامی بازیکنان را آوردم و 
نقاط منفی و مثبت را به آنها نشان دادم 
و بــا هم صحبــت کردیم. نقاطی که باید 
تقویت می کردیم را به بازیکنان گوشزد 
کردیم. در آن جلسه همه معتقد بودیم 
که بازیکنان باید بهتر ظاهر می شــدند. 
نــه تنهــا آن نتیجــه خــوب نبــود، بلکــه 
عملکردشــان هــم خــوب نبــود. امــروز 
تیم مــان بهتــر و آماده تــر خواهــد بــود. 
ایــن هفتــه هم روی نقــاط ضعف و قوت 
کار کردیــم. تراکتــور دو گل زد امــا از نظر 
کیفــی و تیمــی از مــا بهتــر نبودنــد، ولــی 

جنگنده تــر بودنــد. بیشــتر نبردهــای 
هوایــی را بردند.«

ســاپینتو ادامــه داد: »تراکتوری هــا از 
اشــتباهات مــا اســتفاده کردنــد. نبایــد 
ایــن اشــتباهات تکــرار شــود. مشــکل 
اصلــی مــا ایــن بــود که بــازی خودمــان را 
مقابــل تراکتور اجرا نکردیم. باید تحرک 
بیشــتری مقابــل ایــن تیم هــا داشــته 
باشــیم و ســریع و با اعتماد به نفس بالا 
بــازی کنیــم و موقعیت هــای گل زیــادی 
خلــق کنیــم. اینهــا اهــداف مــا در بــازی 
امــروز اســت؛ هــم در فــاز هجومی و هم 
در فــاز تدافعی. اولیــن هدف مان برد در 
بازی امروز است، چون می خواهیم این 
جــام را ببریــم و اولیــن گام این اســت که 

بــازی امــروز را ببریــم.«
سرمربی استقلال درباره انتقادهای بعد 
از بازی با تراکتور و اتفاقات پیرامونی این 
توضیحــات را داد: »انتقادهایی را جایی 
نخوانــدم و از شــخصی دریافــت نکــردم 

که به صورت عموم بخواهم پاسخش را 
بدهم. هیأت مدیره باشــگاه از کادرفنی 
حمایــت کــرد. جو بین همه خیلی خوب 
اســت و ارتباط خوب و حرفه ای با هیأت 
مدیــره داریم و احترامی که باید داشــته 
باشیم را الان داریم. بازیکنان هم خوب 
تمریــن کردنــد و همه مثبت هســتیم و 
تمرکــز داریــم و ان شــاءالله کــه مقابــل 
تراکتــور برنــده شــویم. فقــط از مدیــران 

باشــگاه حمایــت دریافت کردم.«
ساپینتو بر نکات دیگری هم تأکید کرد: 
»انگیزه در این بازی بســیار مهم اســت. 
دوســت داریــم همیشــه ببریــم و بــرای 
بــازی امــروز تمرکــز بالایــی داریــم. حتی 
اگر در استقلال نبودیم دوست داشتیم 
ببریــم. تمرکــز بالایــی برای بــازی داریم. 
مــن عــلاوه بــر اســتانداردلیژ کــه بــا آن 
قهرمان جام حذفی شدم سال 2019 هم 
با براگا جام حذفی را برده ام. متخصصی 
در ایــن بحــث وجــود نــدارد و امیــدوارم 

از تجربــه ای کــه دارم در ایــن بازی هــا 
اســتفاده کنــم. در جــام حذفــی یــک بار 
قهرمــان شــدم و یــک فینال هــم واگذار 
کــردم. ســه فینــال هــم بــا تیــم یونانــی 
بــودم. در ایــن رقابت هــا در کشــورهای 
مختلــف تجربه زیــادی دارم. بازی هایی 
است که باید هوشمندانه عمل کنیم.« 
ســاپینتو صعود از ایــن مرحله را اجباری 
می دانــد: »90 دقیقه فرصــت برد داریم 
تــا صعــود کنیــم و گاهــی وقت هــا 30 
دقیقــه اضافه تــر هــم داریــم. مهــم این 
اســت کــه از گذشــته یــاد بگیریــم. مــا با 
همــان تیمــی بــازی داریــم که قبــلاً بازی 
کردیــم و حریــف را می شناســیم و بایــد 
متفاوت تــر از بــازی گذشــته بــازی کنیم 
و تهاجمــی بــازی کنیــم و در دفــاع هم با 
تمرکــز بــالا باشــیم. در بازی های حذفی 
ممکن است اشتباه های ساده ای انجام 
بدهیــم، در لیــگ زمــان بــرای ریــکاوری 
هســت، امــا در جــام حذفــی بــا اشــتباه 

ممکــن اســت حذف شــوید.«
ســاپینتو تأکید کرد که در ایران شــرایط 
خوبــی را تجربــه می کنــد: »اینجــا خیلی 
خوشــحالم. مدلــی کــه اینجــا زندگــی 
می کنــم جامعــه و مــردم بــا مــن خیلــی 
خــوب هســتند و همه چیز عالی اســت. 
از نظــر حرفه ای گــری تمامــی تیم هــا در 
طــول لیــگ مشــکلات خواهند داشــت 
و نمی توانند همیشــه سطح بالا باشند. 
بــالای جــدول هســتیم و می خواهیــم 
بازی هــای نیم فصــل دوم را ببریــم، امــا 
برخی مســائل اطراف تیم بود. بازیکنان 
مهــم و تأثیرگــذار مصــدوم بودند و هنوز 
به ســطحی که قبلاً بودند نرســیده اند و 
ایــن مســائل خیلــی کوچــک وقتی همه 
پشــت سر هم در یک زمان رخ می دهد 
نمی توانیــد نتایجــی که می خواســتید را 
بگیریــد. از نظــر نتیجه ســوپرجام را هم 

برده ایــم.«

متخصصی در این 
بحث وجود ندارد و 

امیدوارم از تجربه ای 
که دارم در این 

بازی ها استفاده کنم. 
در جام حذفی یک بار 
قهرمان شدم و یک 

فینال هم واگذار 
کردم. سه فینال هم 
با تیم یونانی بودم. 

در این رقابت ها در 
کشورهای مختلف 
تجربه زیادی دارم. 

بازی هایی است که 
باید هوشمندانه 

عمل کنیم

از باخت به تراکتور درس های بزرگی گرفتیم

ساپینتو: زندگی در ایران برای من عالی است
 zکنفرانس


